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Na inicijativu glavne sestre Bolnice i Udruge „KAJ SAD?“, 19.07.2009., održana je akcija
uređenja bolničkog okoliša. Svrha akcije bila je učiniti boravak naših bolesnika ugodnijim, a
našem bolničkom parku,koji je nekad bio perivoj i ukras Klenovnika, vratiti barem tračak
nekadašnjeg sjaja.

Svu logističku potporu akciji dala je Bolnica Klenovnik.

U akciji su sudjelovali: DVD-Klenovnik sa svojih 37 članova, LD „Kuna“-Klenovnik sa 15
članova, HSS-Klenovnik sa dobrovoljcima Klenovnika sa 15 članova, Udruga „Kap
dobrote“-Sračinec sa 3 članice i Udruga „KAJ SAD?“ sa 3 članice.
Moram naglasiti da su vatrogasci, lovci, članovi HSS-a i dobrovoljci odradili sav fizički dio posla
sa svojim alatom i traktorima, a mi ostali smo zaista bili samo potpora.
Akciji se odazvao i načelnik opčine Klenovnik, te ravnatelj Bolnice Klenovnik, koji je iza
napornog dežurstva uzeo motornu pilu i radio cijeli dan.

Kako bi dobili bolji uvid u to da su ti ljudi radili zaista sa srcem i iz ljubavi prema Klenovniku, evo
nekoliko njihovih izjava:
- gl.sestra Bolnice (članica Udruge „Kap dobrote“)-„Nisam više mogla gledati ovaj naš park tako
zapušten, bolesnici nisu imali kamo sjesti. Nešto smo morali učiniti. Hvala svima na odazivu, ne
zamjerite propuste u organizaciji, drugi puta će biti bolje.“
- Pintarić Željko-HSS-Klenovnik-„Još prošle godine smo imali želju da se nešto poduzme sa tim
parkom, sada smo ovu inicijativu jedva dočekali. Smatram da se ne mora sve platiti, da mnogo
toga možemo učiniti sami. Želja mi je da se u Klenovniku osnuje Udruga za zaštitu parka, kao
spomenika kulture.
- „dobrovoljci iz Klenovnika“, kažu da imena nisu važna, već djela, te da podržavaju svaku takvu
akciju.
- članovi LD-„Kuna“- kažu da podržavaju sve akcije opčine Klenovnik. Vole prirodu, žive i rade u
njoj. Predlažu 2 akcije godišnje (rano proljeće i jesen), a oni će se rado odazvati.
- Izidor Gladović (načelnik općine Klenovnik)-„Drago mi je na odazivu. Taj broj ljudi je dokaz da
Klenovnik ima snagu i volju koju treba iskoristiti za dobrobit Klenovnika. Zahvaljujem
vatrogascima, lovcima, HSS-u, dobrovoljcima i svim ostalima na odazivu.“
- dr. Andrija Golub (ravnatelj Bolnice)-„Kada sam u jutro vidio koliko je ljudi došlo, sa svojim
alatom, uzeo sam pilu i ovdje sam s njima. Hvala svima na odazivu.“
- Damir Majhen (zapovjednik DVD-a Klenovnik)-„Jedva sam dočekao da se krene u ovu akciju.
Svaka čast ideji i inicijativi. Mojih 37 članova također su tu ideju rado prihvatili i opet ćemo, dao
Bog što prije. Pokreće nas ljubav prema našem mjestu i Bolnici. Uvijek ćemo podržavati takve
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akcije.“
- G.Ćordaš (pred.Udruge «KAJ SAD?»-«Jako mi je drago da ste ovo napravili. Ja sam bio ovdje
bolesnik, znam što ovaj park znači bolesnim ljudima. Svaka Vam čast. Nastavite tako dalje.»

Da su ti ljudi zaista radili ne samo sa snagom, nego i srcem, ne pokazuju samo rezultati rada,
nego i činjenica, da nisu otišli dok nismo dogovorili slijedeći termin akcije, a to je 30.08.2009.,
ovaj put na inicijativu svih ovih divnih ljudi.
Prema njihovim željama znam da će odaziv biti još veći, a mi ćemo dati sve od sebe da
organizacija bude bolja.

SVIM UČESNICIMA AKCIJE OD SRCA HVALA.
Š.Pintarić

Evo nekoliko fotografija sa događaja pošto slika govori kao tisuću riječi: 
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